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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2017/18:647 Ett nationellt digitalt system för bygglov

Företag vill ha en effektiv bygglovshantering. Särskilt viktigt är att reglerna är 
enhetliga och att beslutsprocessen är förutsägbar. Flera studier har dock visat 
att skillnaderna mellan kommuners bygglovshantering är stora när det gäller 
handläggningstider, avgifter och effektivitet.

Av en nyligen publicerad rapport från Teknikföretagen, Analog 
bygglovshantering bromsar företag – En kartläggning av kommunernas 
digitala service för bygglovsansökningar, framgår att företag är minst nöjda 
med den kommunala myndighetsutövningen vad gäller bygglov och att 
missnöjet ökar.

Vi ska ha höga ambitioner när det gäller den offentliga sektorns digitalisering. 
Tyvärr saknas dock i stor utsträckning nationella digitala lösningar när det 
gäller bygglov. Teknikföretagens kartläggning visar att skillnaderna mellan 
kommunerna är stora. I sju av tio kommuner är det inte ens möjligt att ansöka 
om bygglov med e-legitimation. Ett antal kommuner använder sig fortfarande 
av pappersblanketter.

Utvecklingen av nationella och digitala tjänster för bygglov har kommit 
betydligt längre i Norge och Danmark. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson: 

Vad avser statsrådet och regeringen att göra för att tillsammans med 
kommunerna, Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) och berörda 
myndigheter arbeta för att införa ett nationellt och digitalt system för bygglov?

………………………………………

Thomas Strand (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-24
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


